
Kwaliteitsteam overleg Krijgsman  

26 februari 2020 

 
Aanwezig: 
Kwaliteitsteam  Fons Asselbergs (FA)   
    Pepijn Godefroy (PG)    
    Stef Veldhuizen (SV) 
 
Krijgsman   Marcus Wieringa (MW)   
    Marjolein Schotte (MS)  
    
Gemeente Gooise Meren Twan Zeegers  (TZ)      
Secretaris   Hilde van Zuijlen (HZ)              
    
Aangeschoven:                      Joris Geesink (JG)  M3H 
    Andre van Keulen (AK) Dura Vermeer   

 

      
1. Agenda en notulen 

   
Agenda   
 
1            Opening en vaststelling van de agenda 
2            Notulen overleg d.d. 15 januari 2020  
3            Het Strandpad, omgevingsvergunning 
4   Het Bolwerk , omgevingsvergunning 
5   De Loodsen 3, SO 
6   De Boerenhof, aangepast ontwerp balkons en raamopeningen (stedenbouw ter info) 
7   Fase X oost –concept aanpassing VOSP (ter info) 
8   DVe Blok 16, VO 
 
Openstaande acties 

 Entree parkeerlaag door plofwal bij de Loodsen 4 meenemen in overleg met Gijs > 
nog geen conclusie maar wel openingen. MS zet het op tekening en Gijs bespreekt 
het met ERPP. 

 MS Nagaan of er pv panelen in de handel zijn/ komen die meer matchen met een 
rode pan. 

 
Notulen 5 februari 2020 worden goedgekeurd. 

 
2. Besluiten van het kwaliteitsteam 

 
3 Het Strandpad  

Bouwaanvraagtekeningen zijn akkoord. 
 
4 Het Bolwerk  

Bouwaanvraagtekeningen zijn akkoord. 
 
5 De Loodsen 3  

MW geeft aan genoeg houvast  aan de opmerkingen van het KT te hebben om terug 
naar de architect te gaan. Komt terug als herziend SO (SO+) 

 



 
6          De Boerenhof  
 Balkons zijn groot maar acceptabel. Raamopeningen ook akkoord. 

Stedenbouw ter info getoond. 
Komt terug als een DO/ bouwaanvraag.   

 
7   Fase X oost – concept aanpassing VOSP – ter info getoond 
 
8   DVe Blok 16 

  VO akkoord. Volgende keer DO. 
 
3. Adviezen en overwegingen van het kwaliteitsteam 

 
3  Het Strandpad  
De vergunning is al ingediend. Zijn er monsters getoond vraagt SV? Ja, langer geleden. MS 
legt nog uit hoe de bergingen eruit zien en laat wat plaatjes zien. 
De verkoop loopt goed. De conclusie uit het vorige verslag over de optie zonnepanelen heeft 
MS aan Ufkes doorgegeven en heeft ze nog geen reactie op. 
Deze komt dus nog. SV: zijn er nog dingen die niet kloppen met het bestemmingsplan? MS 
zegt nee. 

 Bouwaanvraagtekeningen akkoord. 
 
4  Het Bolwerk – verzoek is akkoord op omgevingsvergunning 
Het is de finale set. FA vraagt wat er nog is veranderd? Weinig tot niks. 

 Akkoord. 
 
5  De Loodsen 3  
MW licht toe. Hoekpand een keer eerder in het KT gehad. Loods is een 3-tal woningen naast 
elkaar. Even het totaalbeeld van de 3 woningen. Voor woningen 1 en 2 zijn kopers en nog 
niet voor 3. Die gaat op risico ontwikkeld worden. Er moet nog bezuinigd worden voor de 2 
kopers sowieso. Er is een 2D tekeningetje hoe dit zou kunnen. MS laat deze zien. De 
overstekken verkleinen doet veel bij de eindwoning. Bij de 2e woning de bolle kap verlaten 
en kap verlagen, is dat een idee? Graag nu met KT een reactie op de stukken. Dan architect 
aan de slag om de bezuinigingsmaatregelen door te voeren. 
SV: kun je niet de bolling weglaten? Juist de horizontaliteit van de 1e verdieping laten 
uitstralen is de bedoeling. De opbouw en de bolling samen geeft toch ook een rare 
ontmoeting. PG geeft aan dat het loodsachtige erin moet zitten en de verbinding tussen de 3.  
FA: nu nogal veel. Raamopeningen in een bolling beter niet doen, is ingewikkeld en duur. 
Lijn op de 1e verdieping wel doorzetten om een eenheid te maken. Sheddaken geven 
panelen op de zon en glas aan de andere kant. Straalt industrieel uit en geeft licht. U 
profielen duidelijk naar de zijkant zetten, industrieel.  
SV vraagt nog: is het nodig de bruggen zo dicht naast elkaar te leggen? Kun je niet 
overwegen een gezamenlijke brug te maken of ze verder uit elkaar te leggen? 
SV: plattegrondvraag, over situatie/G1 en G2: zorg dat je met parkeren erin en eruit kan 
komen. Is nu wat krap.  

 MW geeft aan genoeg houvast voor de architect te hebben. Komt terug als herziend 
SO (SO+) 

 
6 De Boerenhof  
MS licht toe. Hoort deels op de agenda voor het stedenbouwoverleg, maar gaat hier in het 
KT om de ramen en balkons. Balkons zijn dieper geworden. 
FA: waarom heb je in de verdeling van het raam het kalf naar beneden gezet, daar kijk je 
tegenaan. Waarom heb je die niet hoger gezet? MS: omdat het ook een doorval is op 1.10m  
of 1.20m. Het raam zit laag bij de vloer. 
Hoeveel dieper zijn de balkons geworden? Een dikke meter. De balkons worden wel erg 



puisterig en groot. SV: niet veel moeite mee. 
 Komt terug als een DO/ bouwaanvraag. 

 
Stedenbouw ter info: MW legt de hoogteverschillen uit. SV: betrek je de 2 erfkavels erbij? Ja, 
niet verkeerd om dat mee te nemen. Boereneilandje ook. 
SV: ik heb meer stedenbouwopmerkingen als architectuur. Doen we straks in het  
stedenbouwoverleg. SV licht tipje op van de sluier. 
 
7   Fase X oost –concept aanpassing VOSP – entree gebied 
Is ook stedenbouw. Maar toch even inbrengen, want is gevoelig. Toch even dat FA dit ook 
ziet. MW / PG: zonde als dit een weg wordt over de brug op hoogte en dat er geen connectie 
is tussen de beide flanken van het gebied. Geluidsbelasting, dus appartementen in een 
bereikbaar segment dicht bij de AH. Graag willen we het shared space gebied verbinden 
voor langzaam verkeer. Op de plint is een terras en commerciële functie mogelijk. 
FA: is de rotonde niet te ingewikkeld? SV geeft aan dat er met de gemeente over gesproken 
is en dat hij oplossingen ziet. Die worden vanmiddag bij het stedenbouwoverleg besproken. 
 
8   DVe Blok 16. 
AK licht toe. Het SO is in het KT geweest. Het is verder uitgewerkt. Vorige keer was het al 
best wel ver, JG is verder gegaan en licht dat toe. 
Er is veel connectie met de woningen in blok 13, maar ze zijn nu anders geschakeld. De 
dakkappen met de verschillende hoogten komen nu tot hun recht en dus is de onderbouw 
rustig gehouden. Hij loopt de randen en hoeken na en de erfafscheidingen. Hwa’s hebben 
een prominente locatie gekregen. Erkers en bloemkozijnen weggehaald, was te onrustig. De 
berging op de hoek is mee gemetseld als een begin van het totaal. SV: mooi dat je net even 
een sprongetje maakt om de hwa’s helder te kunnen laten lopen. Geeft een mooie 
beweeglijkheid aan de straat. Erfafscheidingen zijn steens muren met een invulling van een 
enkelmetselwerk onderkant met een gaasinvulling erboven. Door het gaas groeit Hedera. 
SV: blok hetzelfde materiaal als blok 13? Ja.  
KT vindt het er netjes uitzien. PG heeft nog een suggestie voor een erfscheidingsmuur aan 
de kop kant waar veel auto’s komen aanrijden. MS: berging aan de oostkant staat op de 
waterkant. Is dit reëel? Iets er vanaf schuiven. 
SV: bij de 2-kappers veel kilgoten. Red je dat allemaal met 1 zo’n pijpje? Ja. Wellicht de 
vangbakken vergroten. Zal niet misstaan. 
Bergingen in de reguliere achtertuinen worden het Krijgsmanprincipe berging met een kapje. 
Opzij en achter 16.01 als erfafscheiding komt een Hederahaag van 1,5m hoog. PG: liever 
geen Hedera (is namelijk door gaas bedoeld), maar gewoon een beukenhaag want je hebt 
de ruimte. 
MS: veel gebruiksruimte weg door flauwe kap en is er genoeg dakvlak voor 
panelen/dakramen en pijpen? 
SV: detail 38: stalen latei, ga je dat nog voegen? Nee, je kijkt tegen Braziliaans metselwerk 
aan. Het puntje voegwerk valt eruit. 
 

 Door naar DO. Het KT is akkoord met VO met de gemaakt opmerkingen. 
 

5.  Volgende bespreking 
 

De volgende vergaderingen: 
18 Maart van 10u tot 12.30u 
Vervolgens 8 april, 29 april, 20 mei, 10 juni, 1 juli van 10u tot 12.30u 


